
        Nidzica, 16 grudnia 2020 r.  

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

 

Komisja obradowała 7 grudnia 2020 r. w celu podjęcia ostatecznego 

stanowiska w sprawie dwóch petycji sprzeciwiających się budowie fabryki obróbki 

drewna we Frąknowie.  

Po ponownym przeanalizowaniu pytań i wątpliwości zawartych w petycjach 

Komisja uznała je za bezzasadne.  

Członkowie komisji podzielili niektóre wątpliwości zawarte w treści pism. 

Stwierdzili ponadto, iż stan wiedzy w związku z przesunięciem spotkania z 

inwestorem, nie pozwolił w pełni odpowiedzieć na pytania zawarte w petycji.  

 

Przewodnicząca Komisji 

/-/ Magdalena Górnecka  


